

January the 19th 2020

ياناير 2020-01-19

Mr.Hassan Abdulrahman Al Serkal Executive Vice president – Chief operator Officer (COO) Head of Operation Devision DFM

Dubai: United Arab Emirates

<u>Subject: Resignation of Board member of</u> Emirates Refreshments Company (P.J.S.C)

Greetings,

We would like to inform you that Mr. Abdullah Rahma Al Owais has resigned from his position as a member of the board of Emirates Refreshments Company.

The board of directors accepted the resignation of Mr. Abdullah Rahma and the board thanked Mr. Abdullah for all his efforts and contributions.

We wish Mr. Abdullah Rahma al Owais all the best for his future endeavour.

With kind Regards, Yours Sincerely, CC. Securities and Commodity Authority

> Jyotica karoor Board Secretary

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم، نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفذي العمليات، رئيس قطاع العمليات

سوق دبي المالي دبي الامار ات العربية المتحدة

الموضوع إستقالة عضو مجلس ادارة شركة الامارات للمرطبات (ش.م.ع)

تحية طيبة و بعد،،،

نود إعلامكم بأن السيد عبد الله رحمه العويس قد تقدم باستقالته من عضوية مجلس ادارة شركة الامارات للمرطبات شرع.

تم قبول استقالة السيد عبد الله رحمة من قبل أعضاء المجلس.

ويشكر مجلس الادارة السيد عبد الله على جهوده التي بذالها اثناء عضويته في مجلس الشركة.

شاكرين حسن تعاونكم و تفضلو بقبول فائق الاحترام، المنافق نسخة الى السادة/ هيئة الاوراق المالي